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Abstract (en)
The antenna (100) has an antenna body (105) comprising antenna elements (300) arranged along a straight line, and a lens made from
polyetherimide. A hollow conductor is arranged in the body, and runs between the antenna elements. The antenna elements are designed as
openings running between the conductor and a surface of the body. The body is made from electrically insulating material e.g. polyetherimide,
polybutylene terephthalate or glass, coated with conducting material, where the antenna is designed to radiate a signal in a spatial direction that is
based on frequency of the signal.

Abstract (de)
Eine Antenne weist einen Antennenkörper mit einer Mehrzahl von ersten Antennenelementen auf, die entlang einer ersten Geraden angeordnet
sind. Im Antennenkörper ist ein Hohlleiter angeordnet, der zwischen den ersten Antennenelementen verläuft. Die ersten Antennenelemente sind als
zwischen dem Hohlleiter und einer Oberfläche des Antennenkörpers laufende Öffnungen ausgebildet. Die Antenne ist ausgebildet, ein Signal in eine
Raumrichtung abzustrahlen, die von einer Frequenz des Signals abhängig ist. Dabei weist der Antennenkörper ein elektrisch isolierendes Material
auf, das mit einem leitfähigen Material beschichtet ist.
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